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IZVOD 

REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 021-05/21-01/9 

URBROJ: 238/27-04-01/02-21-2 

Samobor, 28.12.2021. 

NEVERIFICIRANI 

ZAPISNIK 

s 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 28. prosinca 2021. 

godine u prostorijama Centra za mlade „Bunker“ 
 

Započeto u 13.00 sati. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran 

Gorše, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana 

Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela 

Slamar, Miran Šoić, naknadno stigao Željko Mataušić 

 

IZOČNI: 

Sanja Horvat Iveković - ispričala se, Željko Stanec - ispričao se 

 

 

OSTALI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Zvonko 

Župančić, pročelnici Grada Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Vesna Jelinčić, savjetnik za prostorno uređenje i razvoj u Upravnom odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Miroslav Hrenek, domar u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Predstavnice Logičke matrice d.o.o. 

- Dominik Samara - predstavnik investitora RC Europe 

- javnost 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, pozdravljam gradonačelnicu i zamjenika 

gradonačelnice koji je stigao iz izolacije, svjež i perspektivan za rasprave, kao i naše pročelnike 

koji uvijek sudjeluju i odgovaraju na naša pitanja i aktivnosti koje provodimo. 

Kao što je to uvijek i uobičajeno, da gosp. Rizmanovski prozove vijećnike da vidimo da 

li imamo kvorum, pa ga molim da to učini. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozvao vijećnike nazočne na sjednici. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Konstatiram da od 21 vijećnika 18 nazočno na sjednici Vijeća, te se 

mogu donositi pravovaljane odluke, jer postoji kvorum kakav je propisan našim Poslovnikom. 

Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno potrebno je verificirati 

Zapisnik sa 6. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 16.12.2021. godine. 

Ima li osnove za kakve primjedbe ili dopune na Zapisnik? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Verifikaciju Zapisnika sa 6. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 16. prosinca 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 16. 

prosinca 2021. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

  

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje prijedlog dnevnog reda? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Informacija o Provedbenom programu Grada Samobora za razdoblje od 2021. – 2025. 

godine  

2. Prijedlog proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. 

godinu 

3. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu 

4. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

nezavisne vijećnice zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2022. godinu 

5. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. 

godinu 

6. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. 

godinu 

7. Prijedlog programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 

8. Prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2022. godinu 
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9. Prijedlog programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2022. godinu 

10. Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2022. godinu  

11. Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu  

12. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu  

13. Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 

2022. godinu 

14. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu 

15. Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2022. godinu 

16. Prijedlog programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području grada Samobora za 2022. godinu 

17. Prijedlog odluke o neposrednom odlučivanju i izjašnjavanju građana o pitanjima iz 

samoupravnog djelokruga Grada Samobora 

18. Prijedlog odluke o donošenju III. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju 

Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja grada Samobora 

19. Prijedlog odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Gospodarske zone 

Bobovica u Samoboru 

20. Prijedlog odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta - NA 

SAVJETOVANJU 

21. Prijedlog odluke o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području 

grada Samobora za 2022. godinu 

22. Prijedlog zaključka o sklapanju ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih 

mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. 

godine 

23. Prijedlog zaključka o sklapanju ugovora o subvencioniranju učeničkih srednjoškolskih 

mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2022. godinu 

24. Prijedlog odluke o usklađivanju naziva ulica i trgova na području grada Samobora 

25. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju članova Gradskog povjerenstva Grada 

Samobora za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

26. Prijedlog plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora 

u 2022. godini 

27. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2021. godinu 

28. Prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za 2022. - 2024. godine 

29. Prijedlog programa rada Savjeta mladih Grada Samobora za 2022. godinu 

30. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi SOS za sklapanje ugovora o 

poslovnoj suradnji između Ustanove SOS i Samoborskog športskog saveza za 2022. 

godinu 

31. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za 

studeni 2021. godine  

32. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram naš Aktualni sat, kada naše vijećnice i vijećnici mogu 

postavljati pitanja, davati svoje prijedloge i sve ono što ide u Aktualnom satu do sada. Otvaram 

raspravu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam dva pitanja za Aktualni sat, makar mi je rekao gosp. 

Šoić da skratim jer da nam se navodno jelo hladi. 
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Prvo pitanje odnosi se na pitanje priključka za vodu. Voda kao ustavno pravo 

zagarantirano svakom državljaninu RH trebalo bi biti nešto što je lako uvesti u svako kućanstvo. 

Samoborci, na žalost, plaćaju priključak od minimalno dvije tisuće eura i više. Zanima me, a to 

nisam vidjela u proračunu, planira li se na neki način subvencionirati tu cijenu? Ta cijena ovisi 

o Zagrebačkom holdingu to svi znamo, ali nažalost mi kao Samoborci ne možemo si tu puno 

pomoći ako nam Grad ne pomogne. Apeliram u tom smislu i pitam gradonačelnicu, da li će se 

u tom pogledu nešto promijeniti i eventualno pomoći građanima? To je prvo pitanje. 

Drugo pitanje odnosi se na trgovačka društva kojima je Grad osnivač, suosnivač s više 

od 50%, mi smo imali izvješća Komunalca i Odvodnje, a kao Gradskom vijeću trebala su biti 

prezentirana i izvješća ostalih trgovačkih društava, a to su Poduzetnički centar, Veleučilište za 

koje ne znamo u kojem je statusu, jel je osnovano, nije osnovano, ili je ukinuto i Energo Metan. 

Pitam, da li se to priprema i kada ćemo vidjeti izvješća za onu tamo prošlu godinu, a slijedom 

toga i za ovu tekuću godinu. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Što se tiče samih priključaka za vodu, ako se sjećate na jednoj 

od sjednica Vijeća smo pokrenuli tu temu, kada smo bili na redovnim koordinacijama u 

Vodovodu i odvodnji u Zagrebu. Trenutno u Proračunu nije predviđeno, ali ono što je intencija, 

a intencija je kada definiramo uslužna područja, kada točno definiramo gdje ćemo pripasti u 

kojem smjeru idemo, onda ćemo ići kroz nekih od rebalansa odrediti svotu upravo za priključke. 

Pokrenula sam temu na Vodovodu i odvodnji o mogućnosti plaćanja u ratama, da se olakša 

Samoborcima plaćanje priključaka i pokrenuli smo temu vezanu uz subvencije od strane Grada 

Samobora. Kažem, o tome ćemo moći više donositi odluke i možemo stavljati kroz rebalans na 

pozicije kada vidimo gdje ćemo biti svrstani vezano uz uslužno područje i kako će se to na kraju 

odigrati.   

 Što se tiče izvješća, bila sam na sastanku u Energo Metanu, oni su mi dostavili određenu 

dokumentaciju koju sam zatražila na uvid i pripremam izvješće. Dakle, biti će prezentirano i 

Gradskom vijeću. Ako pročelnik ima za dodati vezano uz ostala društva koja još nisu podnijela 

izvješće da se to podnese. Svakako ćemo ići u smjeru, kao što se zalažemo za transparentnost, 

tako ćemo i u tom smislu ići i dalje po pitanju izvješća. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li pročelnik dodatak kakav? 

 

 MARINKO DŽEPINA - Mislim da je gđa gradonačelnica rekla zapravo sukus svega, 

ono eventualno što treba dodati jeste da se pokrenuo postupak formiranja po pitanju vezano za 

Veleučilište. Tu je bilo nekakvih stvari koje smo morali odraditi, prvo od zgrade koju bi 

namijenili za Visoko učilište, tu smo u fazi završnoj za donji dio izvođenja radova. Ti radovi 

su pri kraju, do kraja ove godine ti radovi bi trebali biti gotovi. Drugi dio koji se odnosi na ono 

što moramo zatražiti dopusnice razno-razne po onim programima koje imamo od ministarstva, 

ali s obzirom kako se mijenjaju načini učenja života i rada i prezentacija programa veleučilišnih, 

sveučilišnih. Znači, dolaze neki novi sadržaji, dolaze neke nove ideje, koje su sve zelenije i 

zelenije, tako u tom smislu razmišljamo o uvođenju još nekih programa, tražimo načine i 

modalitete da uspostavimo u Samoboru jedno Veleučilište koje će biti značajno, ne samo za 

Samobor nego i za širu regiju ovog grada, pa i grada Zagreba. U tom smislu mislim da će se 

već neke radnje poduzeti u 2022. godini. Znači, idemo po nekakvom planu, brzina nam u ovom 

trenutku nije jako važna, zbog toga što moramo sukladno zakonu i sukladno traženju 

ministarstava dostaviti odgovarajuće dokumente na temelju kojih mislimo otvoriti ovo Visoko 

učilište u Samoboru. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Još samo da se nadovežem, išla sam u smjeru odgovora vezano 

uz izvješća, a nisam skroz odgovorila vezano uz Veleučilište, odnosno potencijalno Sveučilište, 
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nekakva intencija bi bila da Samobor bude sveučilišni grad, ne samo veleučilišni grad. Što se 

toga tiče već sam komunicirala u nekoliko navrata, razgovarala sam i s Indijskim 

veleposlanikom koji je bio u posjetu našim startup-ovima u Tehnoplisu. Prvo da se krene od 

povezivanja startup-ova samoborskih s njihovim indijskim poduzećima. S obzirom da je 

Sveučilište iz Indije, koje je po preporuci veleposlanika, već sklopilo suradnje s različitim 

sveučilištima na području hrvatske, krenuli smo razgovarati u smjeru da taj program sveučilišta 

radimo, možda, u suradnji s njima. Dakle, to je proces, najlakše je napraviti zgradu, problem je 

zapravo kreirati programe, sila buse, nositelje kolegija. Ukoliko idemo putem hrvatskog 

obrazovnog, odnosno prolazimo sve procedure, ministarstva i sveučilišta, to je izrazito 

zahtjevan i dugotrajan proces. Vrlo vjerojatno je jednostavnije i lakše ići u suradnji s 

međunarodnim sveučilištima, odnosno nekim sveučilištem iz inozemstva i na taj način krenuti 

kao osnivanje podružnice stranog sveučilišta u Samoboru. Naravno to je nešto o čemu ćemo još 

razgovarati i s vama vijećnicima u narednom periodu i komunicirati s javnošću da definiramo 

smjer kojim je najbolje ići. To je proces koji traje, u koliko želimo brže doći do cilja onda je to 

bolja varijanta. S obzirom da sam bila dio visokog obrazovanja, da sam radila na fakultetu, da 

sam pripremala sila buse za razne kolegije u sklopu fakulteta na kojem sam radila, poznate su 

mi procedure i znam na koji način to treba pripremiti. Tako da na taj način pristupamo procesu 

i samom pokretanju sveučilišta u Samoboru. Kažem, ne možemo očekivati to sutra, to je 

dugotrajan proces i puno toga naravno ovisi o nekim drugim institucijama.  

 

 MATIJA HRŽIĆ - Imam dva pitanja i jedan prijedlog. Prvo pitanje glasi vezano uz 

prijedloge mjesnih odbora i gradskih četvrti, po mojem saznanju pošto sam član Vijeća Gradske 

četvrti Južno naselje, svi mjesni odbori i gradske četvrti uputili su prijedloge za proračun. Po 

saznanju s terena dosta tih prijedloga uopće nije uvršteno, već znam tri ili četiri mjesna odbora 

koji ništa što su tražili, npr. asfaltiranje ceste nije uvršteno u proračun. Zanima me u kojem je 

to stanju? Ako je moguće da dobijem sve te prijedloge u pisanom obliku svih tih mjesnih odbora 

i gradskih četvrti, s obzirom na pravo pristupu informacijama. 

 Drugo pitanje. S obzirom što se sve iz događalo s odborima koji prethode sjednici 

Gradskog vijeća, šest člana odbora ispred HDZ-a je podnijelo podnesak predsjedniku Gradskog 

vijeća. Zanima me kada oni mogu očekivati odgovor, s obzirom da su se pozvali na kršenje 

Poslovnika. 

 Konkretan prijedlog. Jučer smo imali sjednicu Odbora za statutarno - pravna pitanja 

gdje smo došli do nekog mišljenja gosp. Adamek i ja, da baš materijal za sjednice Gradskog 

vijeća nije u skladu s normativom i praksom kojom bi trebao biti. Konkretno, primjer imamo 

proračun gdje gosp. Željko Radovanić podnosi prijedlog gradonačelnici i prijedlog Gradskom 

vijeću, to je u naslovu. U prijedlogu zaključka piše "sukladno gore navedenom predlaže se 

gradonačelnici i Gradskom vijeću Grada Samobora". Konkretno on nije ovlašteni predlagatelj, 

time da ne ispada da želim osporiti podnošenje Prijedloga proračuna, molim samo da ubuduće, 

po mojoj nekoj logici, a mislim da ima dosta koji tako misle, da upravni odjeli podnose prijedlog 

gradonačelnici, gradonačelnica daje onda prijedlog Gradskom vijeću. Znači upravni odjeli nisu 

ovlašteni predlagatelji ničeg na Gradskom vijeću. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Samo da kažem da sam dobio od tri člana odbora pismo, pa će ovih 

dana dobiti pisani odgovor. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Vezano uz ove prijedloge mjesnih odbora, proučili ste proračun 

i znate da postoje različite pozicije u proračunu iz kojih se može financirati i asfaltiranje ili neki 

sitniji zahvati unutar mjesnih odbora. Tako da nije nužno da neki zahvat, neka cesta, bude 

striktno navedena, to ne znači da se ona neće realizirati, hoće, ali ići će listom prioriteta. Sve 

što su mjesni odbori predložili gledat će se da svaki mjesni odbor ono što mu je prioritet da se 
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i realizira. Znate i sam proučili ste proračun u tom smislu. Naravno da veći projekti koji imaju 

veću vrijednost su navedeni baš točno po projektu na poziciji u proračunu, jer su oni veće 

vrijednosti i to je napravljeno na taj način.  

 Što se tiče ovo s pravne strane mogu zamoliti pročelnicu Valentinu ili nekog iz odjela 

da objasni pripremu materijala za Gradsko vijeće. 

 

 VALENTINA HORVAT - Mi smo već jučer o tome pričali na Odboru, pa sam mislila 

da smo si neke stvari obrazložili, ali možemo ponovno. Dakle, pročelnici nisu ti koji predlažu, 

pročelnici potpisuju obrazloženje. Nakon svakog obrazloženja vam je dan zaključak 

gradonačelnice kojim ona utvrđuje prijedlog i upućuje Gradskom vijeću na glasovanje. Takvi 

materijali su praksa Grada Samobora, ali i drugih gradova, i ne vidim u tome ništa sporno. 

Znači, imate zaključak kojim je utvrđen Prijedlog proračuna kojeg je gradonačelnica potpisala 

i kao takav je upućen Gradskom vijeću na glasovanje. Naravno tu se još pročelnik Radovanić 

još dodatno raspitivao kod ministarstva pa će i on nešto sa svoje strane dodati. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Mene je jučer, biti ću iskren, malo ovo iznenadilo i u tome 

sam vidio politikanstvo, posebice kada sam čuo da se o tome i u to vrijeme odbora bave kolege 

i članovi takvog odbora koji imaju sada jedno drugo pametno mišljenje, nego što su ga imali 

ovih deset godina kada na isti, jednak način upućujemo i izrađujemo materijale. U tom smislu 

da ne bih bilo nekakvih dilema u našim odnosima ja sam navečer sinoć u 8.00 sati poslao pismo 

Ministarstvu financija, gdje sam ga upitao, čitam: "Da već godinama upućujemo Prijedlog 

proračuna i projekcije gradonačelnici i Gradskom vijeću, dopisom u privitku poslao ga. O 

prihvaćanju tog Prijedloga proračuna i daljnjem upućivanju istog prema Gradskom vijeću 

odlučuje gradonačelnica kao ovlašteni predlagatelj svojim zaključkom, također u privitku. Da 

li je ovakvo postupanje sukladno Zakonu o proračunu, u smislu da se na taj način smatra da je 

prijedlog upućen od strane ovlaštenog predlagatelja, tj. gradonačelnice." Odgovor je već sinoć 

u 10.30 sati stigao na mail Grada, a koji kaže: "Člankom 37. Zakona o proračunu propisano je 

postupanje kod predlaganja proračuna, spomenutim člankom stavak 4. propisano je da Vlada, 

odnosno Poglavarstvo utvrđuje prijedlog proračuna i projekcija, te ih podnosi Saboru, odnosno 

predstavnička tijela na donošenje do 15. studenog tekuće godine, što u vašem slučaju znači da 

gradonačelnica utvrđuje prijedlog proračuna i projekcija te ih podnosi Gradskom vijeću na 

donošenje do 15. studenog tekuće godine. Tako je iz zaključka gradonačelnice od 10. studenog 

2021. godine, da sada ne čitam Klasu i Urbroj, vidljivo da je Prijedlog proračuna utvrđen, točka 

1. zaključka od strane ovlaštene osobe, te da se točkom 3. istog zaključka predlaže da ga na 

Gradskom vijeću po ovlaštenju raspravi i obrazlaže pročelnik Radovanić, odnosno pročelnik 

Upravnog odjela za financije, isto je temeljem Zakona o proračunu, sukladno istome. Dalje 

kaže dopis, točka 1. i 3. zaključka razvidno je da je prijedlog i usvojen i upućen od strane 

ovlaštenog predlagatelja, tj. gradonačelnice, naravno ako je spomenuti zaključak Gradskom 

vijeću dostavljen do 15. studenog, kao što je i dostavljen." Tako da molim da ubuduće nemamo 

takvih pitanja. Evo pročitat ću i dolje zadnju rečenicu koja kaže: "Činjenica je da ne bi smetalo 

da je sve popraćeno jednim dopisom, iako je kolanje same dokumentacije među tijelima Grada 

u domeni vaših internih akata (pravilnika, Statuta, odluka i uputa), a ne Zakona o proračunu. 

Dakle, time smo otklonili onu dilemu da li je proračun danas došao na ovo Gradsko vijeće na 

zakonit način, odnosno po predlagatelju proračuna, kao što je to jučer bila vama dilema na 

Odboru.        

 

 MATIJA HRŽIĆ - Pročelniče Radovanić i poštovana gradonačelnice vjerujem da ste 

dobro čuli, jer sam ja na početku rekao da ne osporavam legitimnost i legalitet proračuna kako 

je on podnesen, samo sam zamolio ubuduće da se izbaci ovaj dio gdje prijedlog Gradskom 

vijeću ide, ne samo s vašeg nego i sa bilo kojeg drugog upravnog odjela, jer to nije u skladu. 
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Znači, nemam ništa protiv, nisam niti osporavao, već sam samo rekao da taj dio materijala na 

koga vi naslovljavate ne bi u pravilu, po mojoj nekoj logici, trebalo biti tako. Ovo sve kažem, 

podržavam proračun u tom smislu, mislim ne podržavam politički, ali o tome ćemo kasnije. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? Onda smo danas brzo, konac djelo 

krasi na kraju godine. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Željko Mataušić, te je sada nazočno 19 vijećnika na sjednici od 21 vijećnika. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Zaključujem Aktualni sat, te prelazimo na rad po usvojenom 

Dnevnom redu, s time da predlažem da kod prvih triju točaka imamo uvodno 

obrazloženje, a po programima i ostalim materijalima da se ne obrazlaže, budući da ste 

dobili obrazloženja i materijale na vrijeme. Razgovarao sam i s pojedinim predstavnicima 

stranaka i usuglasili su se s time, pa da idemo odmah po ostalim točkama po pitanjima i 

prijedlozima, ako ih bude. 

 Pitam da li se slažete s time? - Da, klimanje je znak odobravanja. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Informacija o Provedbenom 

programu Grada Samobora za razdoblje od 2021. – 2025. godine.  

 Molim gđu gradonačelnicu da nam obrazloži ovaj prijedlog koji smo dobili u 

materijalima, ali dobro bi bilo da još malo čujemo oko toga. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz domovinskog rata 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Da li ima pitanja ili prijedloga? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ukratko, vidio san na slajdu jedan ili dva, kapitalni projekt Centar 

tehničke kulture. Tu piše projekcija za 2022. godinu petsto tisuća kuna. Jel je to točno?  
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PETRA ŠKROBOT - U vrijeme izrade programa, znam na što ciljate, ciljate na 

amandman koji je podnesen, ali ono što sam rekla ključno je da se projekt nalazi u proračunu, 

da stavka postoji u proračunu. Od strane Grada postoji interes da se taj projekt realizira i zato 

je on uvršten na A-listu projekata, zato je pozicija stavljena u proračun. Ukoliko će biti potrebe 

za većim iznosom sredstava, znači prvo trebamo ići u aplikaciju, pripremati dokumentaciju i 

sve ostalo, dokumentacija je pripremljena ali je u fazi apliciranja. Ukoliko se vidi potreba da 

treba još sredstava zato postoje rebalansi i kroz rebalans uvijek možemo dodati još sredstva. 

Dakle, cilj je da idemo u realizaciju, a u ovom trenutku je to na ovaj način određeno. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ovako, koliko ja taj koncept proračuna razumijem, razgovarao sam 

i s gosp. Črnjakom koji je inženjer građevine, procijenjena vrijednost bi trebala biti oko petsto 

tisuća kuna. Vi ste prethodno tome predložili taj iznos, i onda amandmanom SDP-a da bi se išlo 

socijalnoj politici, smanjili taj iznos za dvjesto tisuća kuna. Zašto se nije stavilo ovako, pa 

kasnije ako se utroši ta lova lako se rebalansom preusmjeri negdje drugdje. Meni ovo izgleda 

kao projektna suradnja u smislu opstrukcije tog projekta, ne točno od vas, nego konkretno od 

SDP-a, jer im ne paše lokacija, pa nemojte onda za projektnu dokumentaciju dirati iznos, onda 

nađite drugu lokaciju ako vam ne paše Giznik. 

 

PETRA ŠKROBOT - Evo, pročelnik će odgovoriti. 

 

MARINKO DŽEPINA - Najvažnija je stvar da se ovaj projekt Centra nalazi na listi, 

mislim da je to dokaz i da je svima jasno onima koji su ovdje danas na sjednici Gradskog vijeća 

da je Grad taj koji se obvezuje da u taj projekt uđe i da se iz sufinancira taj projekt do kraja. I 

sami ste rekli da je to procjena, u ovom trenutku smatramo da onaj iznos koji smo predložili je 

dovoljan za izradu projektne dokumentacije, a ako slučajno ne bude dovoljan, ono što je i rekla 

gđa gradonačelnica, postoje mehanizmi u Gradu kako ćemo namaknuti određena sredstva da se 

to izvede do kraja. Naša procjena iz razgovora i pripreme dokumentacije za školu, za vrtiće, je 

da smo uvidjeli da je ovaj način i ova sredstva koja su osigurana da su dostatna da se izvrši ta 

projektna dokumentacija, da se osposobi taj projekt da se može aplicirati na EU fondove. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još koji prijedlog ili primjedba? Ako nema, zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Informaciju o Provedbenom programu Grada Samobora za 

razdoblje od 2021. – 2025. godine.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržan") donijet sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Informacija o donošenju Provedbenog programa Grada Samobora za 

razdoblje 2021. - 2025. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog proračuna Grada 

Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 



9 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno članku 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela i sukladno članku 91. Poslovnika 

Gradskog vijeća nakon toga raspravu je proveo: 

- Odbor za financije i proračun donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog 

reda, s ugrađenim amandmanima predlagatelja Kluba vijećnika SDP-a Samobor, a koje 

je predlagatelj proračuna prihvatio pa su isti postali sastavni dio Prijedloga proračuna. 

 

Danas se ponovno sastao Odbor za financije i proračun i također je prihvatio još jedan 

amandman HDZ-a, dok ostale amandmane HSS-a i HDZ-a nije prihvatio. 

  

- Odbor za statutarno pravna pitanja proveo je također raspravu po ovoj točki dnevnog 

reda. 

 

Otvaram raspravu.  

Ima li pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Bože moje početnici smo pa je moguće da smo nešto i fulali što se 

tiče amandmana, ali uglavnom intencija je bila, dobro kratak je rok, ali generalno mislim da 

neki amandmani jesu još za podržati. Konkretno, onaj amandman za izdvajanje za tehničku 

kulturu, oni već godinama traže šesto šezdeset tisuća kuna, a dobivaju uporno iz Grada petsto 

tisuća kuna. Imam tu i dopis gosp. Vlainića, predsjednika Zajednice tehničke kulture grada 

Samobora, da ustvari Grad Samobor doslovce najmanje i u županiji i državi, jako, jako, jako 

malo izdvajaju za Zajednicu tehničke kulture, a imamo rezultate na razini da cijela država može 

biti ponosna. Znači, Zaprešić koji je tu udaljen dvadesetak kilometara ima tri zaposlena, a oni 

jadnici su volonteri i nemaju niti jednog zaposlenog itd. Uglavnom ima tu puno stvari, 

amandmane ste dobili, meni je glavna intencija bila, za amandmane me konkretno nije briga, 

samo želim da znate da neke stvari bi još trebalo uvrstiti, ali ovo su konkretno neke zamjerke 

na koje bih trebao pojašnjenja. 

Što se planira na Vugrinščaku, petsto tisuća kuna za 2022., 2023. i 2024. godinu, a 2021. 

je već uloženo u obnovu bazena?    

Troškovi za odvjetničke usluge, za Ured gradonačelnice, iznose osamsto tisuća kuna, a 

do sada su bili tristo tisuća kuna. Što se planira ove godine? 

Javna rasvjeta, svugdje smo sve amandmane skidali javne rasvjete, jer vi imate u 

projekciji za 2022., 2023. i 2024. da se to s četiri milijuna kuna za električnu energiju, za javnu 

rasvjetu i u prošloj godini i u ovoj godini stavljate LED lampe, pa ne može ostati isti iznos. 

Znači, mi tu još sigurno možemo skinuti milijun kuna, ali o tom potom, to su moje neke 

projekcije. Jedino ako sada još postavljate na još nekoj lokaciji lampe, ali to je druga stvar. 

Zašto je samo OŠ Bogumil Toni povećan iznos za kupnju namirnica za školsku kuhinju 

za dvjesto tisuća kuna? Zašto se znatno povećavaju iznosi za intelektualne usluge u svim 

institucijama (POU, Muzej, Grad, Galerija Prica, OŠ)?  Galerija Prica šezdeset četiri tisuća 

petsto kuna za intelektualne usluge, Pučko otvoreno učilište raskoli opet imaju stavku dvadeset 

šest tisuća kuna, a do sada je bilo tisuću kuna, Gradska knjižnica povećanje za intelektualne 

usluge na sedamdeset pet tisuća kuna s pedeset devet tisuća sto kuna, Muzej s osamdeset jednu 

tisuću tristo kuna na devedeset tisuća kuna za 2022. godinu, sto pet tisuća za 2023. godinu i 

2024. godinu, Muzej opet druga stavka za intelektualne usluge s trideset pet tisuća na pedeset 

dvije tisuće i petsto kuna, Muzej Bitka kod Samobora intelektualne šezdeset pet tisuća kuna, 

rashodi za računalne usluge za ured gradonačelnice povećavaju se za dvjesto tisuća kuna, 

rashodi za ostale turističke manifestacije  i programe povećavaju se za dvjesto tisuću kuna na 

šesto tisuća kuna za 2022., 2023. i 2024. godinu, sufinanciranje Samoborske salamijade s 

četrdeset tisuća na sto šezdeset tisuća kuna. Zašto su opet u planu intelektualne usluge za 
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osnivanje Veleučilišta devedeset tisuća kuna, ako je sve već napravljeno i isplanirano? Sto 

šezdeset pet tisuća kuna za intelektualne usluge usklađenja katastra i gruntovnice za 

Domaslovec, tekuće održavanje javno-prometnih i zelenih površina, povećano je za tristo četiri 

tisuća i devetsto devedeset tri kune na sedam milijuna tristo sedamdeset pet tisuća kuna. Znači, 

po svemu sudeći ja bih htio biti intelektualac u ovom Gradu. Eto, to sam samo htio reći, ne 

znam koliko ste upamtili, ali generalno intelektualne usluge svugdje se povećavaju i ove 

odvjetničke s tristo tisuća na osamsto tisuća kuna. Konkretno me sada zanima za odvjetničke 

usluge, pa zar se mislimo sa svima sporiti, očito. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li može gosp. Radovanić? 

 

PETRA ŠKROBOT - Gosp. Radovanić, možda i Valentina s obzirom na ove 

odvjetničke usluge, da se da pojašnjenje. 

 

VALENTINA HORVAT - Odvjetničke usluge su planirane temeljem preuzetih obveza 

i ugovora koje Grad Samobor ima i temeljem sporova koji su u tijeku i koje očekujemo sljedeće 

godine. Konkretno zašto je tako veliko povećanje, Grad Samobor je još prije, ne u mandatu ove 

gradonačelnice, nego prijašnje vlasti sklopio ugovor o odvjetničkim uslugama, za utužene za  

DTK mrežu, jer znate da jedinice lokalne samouprave nisu ostvarivale prihod kao što su trebale 

od strane operatera i tu je utužen iznos od pet i pol milijuna kuna koje bi Grad Samobor trebao 

sljedeće godine prihodovati. Ugovor je sklopljen na način da deset posto od toga je odvjetnička, 

odnosno renta naknada po tom ugovoru. Znači to iznosi oko petsto pedeset tisuća kuna, ali to 

je sve u slučaju samo da se spor u cijelosti dobije. Obzirom da smo se tako obvezali morali smo 

to predvidjeti u proračunu, da li će to biti isplaćeno ovisi o ishodu spora. 

     

ŽELJKO RADOVANIĆ - Samo kratko. Ovo o čemu je vrlo uvaženi vijećnik gosp. 

Matija ima prilike sada pitati i na brzinu pročitati, jasno to je samo rasprava više nisu 

amandmani. Iza donošenja proračuna to sve razrađujemo, proračun se donosi na trećoj razini, 

četvrtoj ga pratimo i ima čitav niz stvari koje bih ja o proračunu mogao pričati. Zamolio sam 

stručnu službu da mi organizira s vama, ako postoji interes, jedan ugodan vikend ili jednu 

subotu druženja gdje ćemo moći interaktivno razgovarati i o načinu planiranja i o rebalansu i o 

svemu ovome. Teško je na ovaj način komunicirati obostrano da se do kraja razumijemo, a to 

je i zakonodavac rekao. Evo, mi smo se danas posebno u financijama razveselili ili sinoć kad 

smo čuli u ponoći gotovo gosp. Jusupa, koji nam je skrenuo pozornost da je danas objavljen 

Zakon o proračunu kojeg čekamo punih šest godina, Zakon o proračunu koji govori u članku 

41. baš ovo što ste vi pitali, a što smo mi predmnijevali pa smo vam u ovom članku 38., kada 

smo pisali o amandmanima napisali smo ovo: "Također, kod predlaganja amandmana potrebno 

je voditi računa o izvorima financiranja koji su vezani uz navedene prijedloge amandmana, tj. 

ne mogu se smanjivati rashodi vezani uz jedan izvor prihoda, a istovremeno povećanje rashoda 

vezano uz drugi izvor prihoda". To ste vi vidjeli da ste napravili. Evo, zakonodavac je u članku 

41. uočio da to nije do sada bilo do kraja jasno, pa je rekao a govori o amandmanima: "mogu 

se donositi pod uvjetom da istodobno se predloži smanjenje drugih rashoda u istom iznosu i 

unutar istih izvora financiranja". Dakle, ovo je dokument koji ste vi danas tražili, ali, na žalost, 

takav dokument je tek jučer objavljen. On će pomoći svima proračunskim obveznicima i svima 

onima koji planiraju i biti će nam puno jasnije. Ako bi bilo određenih pitanja koje ste vi ovdje 

iščitali vjerujem da će kolege moći po svojima programima rada, jer izvorište ovog proračuna 

je stvarno ono što smo čuli u točki 1., iza toga rashodi i sve što ide, nakon ostvarenih prihoda i 

prihodovne strane zapravo se programski prate i zato imamo sljedećih deset ili dvanaest 

programa koji slijede i koji su puno detaljniji i puno jasniji, a koje su pročelnici sa svojim 

stručnim službama, a na zahtjev, uspjeli složiti i vama dostaviti za ovo Gradsko vijeće.  
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MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Ne trebam odgovor, već dajem samo neke sugestije. 

Nisam radila nikakve amandmane, niti mislim da ima previše prostora u prihodima i rashodima 

da radimo neke preinake. Samo bih htjela možda sugerirati za nekakvu budućnost, možda već 

i tokom sljedeće godine da se o tome počne razgovarati. Ne znam što je u onoj tabeli B, možda 

je to već uključeno, pa ako je nećete mi zamjeriti da to ponovim. 

Prva stvar, poslovna zona u Samoboru zadnja službena je organizirana 2003. godine, a 

sada ćemo imati točku dnevnog reda - Poslovne zone Bobovica, ali to je stvar privatnog 

investitora, a ne Grada. Bilo bi jako dobro da Grad, ako želi, poveća poduzetničku aktivnost, 

počne formirati jednu ili više poslovnih zona da se o tome donesu neki planovi i osiguraju neka 

sredstva u budućem razdoblju. Sada to u ovom proračunu nije planirano, ali u svakom slučaju 

to je jedna od mojih preporuka za neko buduće razdoblje. Možda je i to u vašoj listi B, ne znam. 

Druga stvar, u ovom sazivu Vijeća je puno mladih ljudi koji će ili se već bave 

klimatskim promjenama i nekakvom zelenom budućnošću, trebali bi voditi računa o tome da 

će sljedeće godine Ministarstvo zaštite okoliša raspisivati sredstva za centre za gospodarenje 

otpadom manjih kapaciteta, unutar kojih će se moći raditi kompostane. Mi to kao Samobor 

nemamo, mi takvu vrstu otpada vozimo negdje drugdje i trošimo velika sredstva za to. Mi smo 

zeleni grad, imamo puno zelenog materijala koji bi se mogao odlagati u naše kompostane, pa 

samo naglašavam da ne bi bilo loše voditi računa kada će to biti raspisano, to isto sada nije u 

ovom proračunu obuhvaćeno, a tu bi mogli značajna sredstva povući. 

U tom smislu klimatskih promjena možda bi trebali voditi računa, a vidjela sam da ste 

stavili biciklističke staze, jedno je biciklistička staza kojom će se ljudi voziti npr. Bregana - Sv. 

Nedjelja - Zagreb, a drugo je organizacija biciklističkog prometovanja kroz grad. Vjerojatno 

kada će se raditi neka nova procjena prometnih mogućnosti trebalo bi to uključiti, jer u 

Samoboru je puno mladih ljudi koji mogu obaviti sve svoje poslove biciklom, pa u tom smislu 

to bi isto trebalo uključiti u nekakvo buduće financijsko praćenje. 

Ono što neke članove Vijeća vjerojatno zanima, a nismo čuli ništa o nekakvom 

multimedijalnom centru, nekakvoj koncertnoj dvorani ili takvim nekakvim planovima, možda 

je i to isto na onoj listi B, ali u svakom slučaju mislim da bi u tom smislu u nekakvoj budućnosti 

morali posvetiti malo više pažnje.  

Što se tiče ovakvog proračuna raspravljali smo na Odboru za financije, bilo je 

svakojakih prijedloga. Prijedlozi oporbe su išli u smislu, da li će se u Molvicama graditi dječji 

vrtić ili će se graditi kulturni centar. Mislim da nema potrebe da Molvičane posvađamo 

međusobno, oni će se dogovoriti, treba uzeti onaj projekt u kojem ima novaca, a to je po meni 

prije dječji vrtić, pa možda se neka sala nađe i za kulturu i za ostalo.  

Prijedlozi HDZ-a su išli u smjeru otimanja novca od Rudnika Sv. Barbare, što ne želite 

valjda Samoborce posvađati s Rudarima. Kada se rade neki budući amandmani na proračun 

brinite o tome da ne vrijeđate mjesne odbore, oni toliko malo novaca dobivaju iz proračuna da 

ni ono malo sredstava koje ide na njihovo područje ne bi trebalo uzimati. 

 

NIKA FLEISS -  Imam komentar na Prijedlog proračuna Grada Samobora, nisam ga ja 

sastavila, jer ovo nije moja struka, čitam ga u ime Marije Rajaković, načelnice Sektora za 

provedbu EU projekata u ime HDZ-a, bit ću brza jer je ćitaba. 

1. U okviru rashodne strane proračuna manje od 2%, 1,75% namijenjeno je za podršku 

gospodarstvu, pet milijuna šesto devedeset sedam tisuća kuna ili 1,75%, dok na prihodovnoj 

strani prihod od poreza iznosi sto pedeset šest milijuna kuna ili 47,21% proračuna i najvećim 

dijelom se odnosi na prihode od gospodarstva. 

2. U okviru proračunskih sredstava namijenjeni razvoju gospodarstva, više od 10% 

sredstva planira se alocirati na aktivnosti koje nemaju veze s gospodarstvom i odnosi se na 
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poslovne higijeničarske službe, odnosno poslove sakupljanja lešina uginulih životinja i 

napuštenih životinja. Za tu aktivnost u okviru proračuna locirano je petsto devedeset pet tisuća 

kuna, dok je primjerice za podršku poduzetnicima za programe novih tehnologija i inovacija 

alocirano svega dvadeset tisuća kuna. Teško je za pretpostaviti koji učinak poslovnih 

higijeničarskih službi vrijedi petsto devedeset pet tisuća mogu imati na razvoj gospodarstva s 

jedne strane, te s druge strane, kako će mali iznos od dvadeset tisuća kuna utjecati na 

diversifikaciju gospodarstva Grada Samobora kroz razvoj novih proizvoda i usluga. Primjerice, 

trošak razvoja novog proizvoda u IT sektoru u prosjeku je jedan milijun eura.  

Preporuka, dio lokacije za poslove higijeničarske službe preraspodijeliti na mjere 

potpore poduzetnicima za jačanje inovativnosti gospodarstva. 

  3. U okviru proračuna predviđena je lokacija od četiristo tisuća kuna za izradu 

projektne dokumentacije plus tristo tisuća kuna za Rudnik Sv. Barbare, ukupno sedamsto tisuća 

kuna. Istovremeno Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU je u okviru nacionalnog 

plana za oporavak i otpornost predvidjelo sto šezdeset milijuna kuna za raspisivanje natječaja 

za financiranje izrade projektno-tehničke dokumentacije za podršku pripravnih projektnih 

prijava za financiranje iz operativnih programa 2021. - 2027., kroz koji će osigurati angažman 

stručnjaka sa specifičnim znanjima budućim korisnicima EU projekata. Da se navežem na gđu 

Franceković, ne svađamo ih nego preporučujemo da se lova uzme iz EU, a ne Rudarima. To je 

preporuka, javiti se na natječaj kada bude raspisan za financiranje izrade projektno-tehničke 

dokumentacije, a sedamsto tisuća kuna preraspodijeliti na mjere potpore poduzetnicima, npr. 

za internacionalizaciju poslovanja malih i srednjih poduzetnik, s obzirom da je za podršku 

prijevoza osoba na sedam poslova okviru proračuna predviđena lokacija od dvije tisuće kuna, 

što nije dostatno ako se želi potaknuti odlazak samoborskih poduzetnika na međunarodne 

sajmove. 

4. Minimalna lokacija u okviru proračuna predviđena je za otklanjanje posljedica 

elementarnih nepogoda. S obzirom na sve veći učinak klimatskih promjena, na pojave 

elementarnih nepogoda, te na učestalost prirodnih katastrofa, potresi i poplave, pedeset tisuća 

kuna je premalo sredstava namijenjenih za prevenciju i saniranje istih. Preporuka, povećati 

lokaciju za posljedice elementarnih nepogoda. 

5. U okviru proračuna za mjere za razvoj turizma, nije predviđena lokacija za razvoj 

pametnih vještina kroz podršku digitalizacije turističkog sektora. Preporuka, osigurati sredstva 

za mjere digitalne tranzicije turističkog sektora koja se događa i u kojoj živimo. 

6. Subvencije za kapitalna ulaganja u malom gospodarstvu potrebno je usmjeriti na 

potporu zelenoj i digitalnoj tranziciji malog i srednjeg poduzetništva. 

7. Potrebno je povećati subvencije tradicijskim i umjetničkim obrtima, planirana je 

lokacija od dvadeset pet tisuća kuna. S obzirom da tradicijski i umjetnički obrti mogu pridonijeti 

jačanju prepoznatljivosti grada Samobora, te imati učinak na razvoj turističke ponude, bazirane 

na tradiciji i autohtonosti. 

8. Potrebno je povećati subvencije za koji cilj imaju poticanje investicija u 

poljoprivrednim gospodarstvima, a planirana je lokacija od osamdeset pet tisuća kuna, i 

potaknuti stvaranje agrifull lokalnih lanaca opskrbe u cilju stvaranja urba-ruralnih veza.   

9. Potrebno je povećati subvencije za daljnji razvoj nadogradnje turističke ponude na 

Samoborskoj vinskoj cesti, s obzirom da predviđena lokacija od petnaest tisuća kuna nije 

dostatna za razvoj selektivnog turizma koji će omogućiti povezivanje vinskog sektora sa 

sektorom turizma. 

10. Potrebno je povećati lokaciju za razvoj seoskog turizma, s obzirom da predviđena 

lokacija od dvadeset tisuća kuna nije dostatna za diversifikaciju obiteljskih poljoprivrednih 

gospodarstava i stvaranje više dodatne vrijednosti kroz razvoj turističke ponude za seoski 

turizam. 
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11. U cilju razvoja Gourmet turizma potrebno je razmotriti mogućnost uspostave 

demokracijskog prodajnog centra za posjetitelje u okviru Vile Allnoch u kojem bi se trajno 

prezentirali delux prehrambeni proizvodi grada Samobora. To bi bilo po uzoru na afco centar u 

Bologni isti bi mogao biti prvi flexi projekt Grada Samobora u okviru novog proračuna. 

12. U okviru proračuna nije predviđena lokacija za regionalni centar, kompetentnosti u 

strukovnom obrazovanju u strojarstvu, industrija četiri u okviru Srednje strukovne škole u 

Samoboru kojem bi se dala podrška daljnjem razvoju centra za senzoričku, automatiku, 

obnovljeni izvor energije i potaknula njegova uloga u regionalnom lancu vrijednosti 

proizvodnje vozila, posebice u dijelu razvoja pametnih vještina za industrijsku tranziciju prema 

prioritetnoj niši zelenih mobilnosti i autonomnih vozila.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Džepina, da li može komentar? 

 

PETRA ŠKROBOT - Može gosp. Radovanić i gosp. Džepina, a možda se i ja malo 

nadovežem. 

 

MARINKO DŽEPINA - Za početak bi kolegici rekao hvala na preporukama, rekla je 

da su to preporuke, zahvaljujemo se na tim preporukama. Mislim, da ćemo ovo poslije iz 

zapisnika iščitati i da ćemo po tim preporukama sukladno mogućnostima Grada i postupiti. Evo, 

to bi bio moj komentar. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na preporukama. Moram reći da veći dio toga smo 

već krenuli u realizaciju, nevezano za ovaj proračun, nego postoje neke stvari pripremne radnje 

da bi se to realiziralo. Npr., ovo što spominjete i Vinsku cestu i zadrugu u suradnji s Gradom 

Jastrebarskom smo već pokrenuli razvijati jedan projekt vezano uz vinske ceste i jednu zadrugu. 

Vidjeli ste da smo usvojili amandman vezan uz tradicijske obrte. Evo, da ne mislite ovdje imam 

popis došla nam je odluka vezana uz nepogode zbog mraza za OPG-ove, ono što je država 

donijela odluku koliki je iznos sredstava koji je zapravo minimalan, a ja bih rekla jako, jako 

loš, devetnaest tisuća kuna su podijelili na sve OPG-ove koji su prijavljeni. Jučer smo 

razgovarali i zato imam ovo ovdje, jer bih željela da odmah sada u koliko imamo poziciju, 

odnosno čak sam dala prijedlog pročelniku da s pozicije iz pričuve, s obzirom na nepogodu 

koja se dogodila, da isplatimo OPG-ovima upravo ovo što ste spominjali, klimatske promjene, 

nepogode, da brinemo i o poljoprivrednicima i o OPG-ovima i da mi na ovaj mali iznos koji je 

došao s razine države dodamo određena sredstva i da se dogovorimo koliko će to biti, te da 

potaknemo OPG-ove i poljoprivrednike. Dakle, ono što moram reći, ono što ste nabrojali veliki 

dio toga je već u razmatranju i operacionalizaciji. Ono što spominjem, dobro je da postoje 

sugestije i prijedlozi koje uvijek, a kažem, kada želite naći način naći ćete ga, nećete naći ispriku 

za to, naći ćemo način da sufinanciramo kvalitetne i dobre stvari i da stvarno u pravom smislu 

budemo podrška i poljoprivrednicima i obrtnicima.   

Što se tiče Centra kompetentnosti u sklopu Srednje škole, znamo da to ide od strane 

županije, to je projekt Zagrebačke županije. Sjeli smo na sastanak sa županijom, odnosno ja 

sam bila sa županom i mogli ste vidjeti da smo i za Glazbenu školu uvrstili sredstva, planiramo 

sufinancirati projektiranje zgrade, dogradnje gimnazije. Dakle, uključit ćemo se čak i u projekte 

koje financira Zagrebačka županija. Ok, konkretno ovaj projekt kompetentnosti, oni su rekli 

pokrit će taj dio, mi pokrivamo Glazbenu školu, projektiranje gimnazije. To je iz komunikacije 

sa Županijom donesena odluka u kojem dijelu participiramo sa sredstvima. Tako da je i to 

značajan iznos sredstava, a i na Županiji su ostali oduševljeni da imamo takav pristup da želimo 

sudjelovati zbog dobrobiti Grada Samobora i ne dijelimo sada projekt Županije projekt Grada, 

hajdemo zajednički pokrenuti da što prije realiziramo sve projekte. Apsolutno se slažem 

tradicijski proizvodi kao promocija Grada Samobora. Dakle, uređujemo Vilu Allnoch, bit će 
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prostora za dio muzejske zbirke da se tamo prebaci, a da li je to dobra lokacija, a vjerojatno i 

ovo što ste dali prijedlog za naše tradicijske proizvode isto. Definitivno idemo u tom smjeru, a 

kažem da smo veliki dio tih stvari već započeli s realizacijom. Ono što sam već rekla, možda 

konkretno neke stavke nisu odmah momentalno pokazane na pozicijama, ali može se financirati 

iz različitih pozicija u proračunu i definitivno idemo u tom smjeru. Ako pročelnik ima još nešto 

za dodati. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Možda samo rečenicu, jer gotovo ste sve rekli obadvoje. 

Dakle, molio bih da se ovo nama dostavi uz zapisnik i vrlo rado bih to u financijama vidio, 

ovakav dokument. On je zapravo na tragu promišljanja koje Grad ima kroz cijelo vrijeme. 

Moram reći da Proračun Grada kada sam vam ga malo predstavljao vidite da je već jednim 

velikim dijelom u rashodovnoj strani već konzumiran. Što time hoću reći? Hoću reći da smo 

mi stvorili kroz prethodno razdoblje a i dalje stvaramo visoku sliku standarda Grada Samobora. 

Ako hoćete od kulture, turizma, pa i sve ovog ostalog, a što nastojimo i u prometu imati, što u 

prijevodu znači da sredstva takva su kakva su, nisu ona nama dostatna. Imamo i određenih 

zakonskih obveza, nama je zakonodavac propisao da imamo azil za pse ili bolje rečeno da 

imamo smještaj za pse, a isto tako nam je zakonodavac propisao da imamo higijeničarsku 

službu. To sve nešto košta, higijeničarska služba je sto devedeset, dvjesto tisuća već desetak 

godina, higijeničarska služba je u okviru Veterinarske stanice, ona ima dvoje zaposlenika koji 

povremeno izlaze i oni šalju mjesečni izvještaj. Oni mjesečno dobiju petnaest ili šesnaest tisuća 

kuna, koriste svoje vozilo, nose lešine, slikaju, fotografiraju, dokumentiraju i pravdaju svaku 

lipu. Isto tako je s ugovorom kojeg nemamo tu na području grada Samobora nego negdje, 

mislim, u Zagorju. Mislim, gosp. Džepina zna bolje s kim smo do sada imali smještaj naših 

pasa lutalica, ili oni koji nemaju mikro čip, pa da ga možemo vratiti.  

Nažalost u gospodarstvu vam nije takva situacija, dakle, nema zakona niti propisa kojim 

nešto od ovoga vrlo poštovana i vrijedna predlagateljica napisala, nema zakonske obveze. 

Dakle, mi se trudimo da koliko god možemo, evo i jučer je gradonačelnica podijelila više nego 

ikad, dakle, više nego ikad, točno brojkom ću vam reći u prošlogodišnjem proračunu je bilo 

tristo hiljada za kapitalna ulaganja, a potrošeno je sto trideset. Jučer je potrošeno u trećem krugu 

zadnjih četiristo tisuća kuna, koliko je bilo u toj priči. U idućoj godini smo planirali četiristo 

tisuća kuna, ali prvim amandmanom će gradonačelnica predložiti povećanje u koliko će biti 

potrebe.  

Ovo što govorite o prijevozu, evo to mi je ostalo, te dvije tisuće, nažalost, mi nismo niti 

u ovoj godini potrošili za sajam, ni u prošloj godini nismo potrošili zbog inih razloga. Dakle, 

važna stvar je, pa ću s ovim završiti i zaključiti, da proračun nije Bogom dan, proračun je 

dokument, on je najvažniji dokument Grada, na njemu se gradi sva politika Grada u svim 

segmentima i u svim programima, međutim on nije sveto pismo. Dakle, mi smo prošle godine 

mijenjali dva ili tri puta proračun rebalansom, rebalans je nešto što je zakonodavno normalno i 

dozvoljeno. Ja vam već sada ovdje najavljujem rebalans negdje u trećem ili četvrtom mjesecu. 

Zašto? Zato što gradonačelnica svojim odnosom prema Gradu, prema proračunu, prema 

budžetu, ako baš tako hoćete će doprinijeti nekakvi višak prihoda od rashoda, procjenjujem 

petnaest do dvadeset milijuna. Mi danas na računu imamo trideset sedam milijuna, plaćamo sve 

u dan i minutu, ažurni smo. U proračunu smo planirali svega šest milijuna viška, jer smo 

računali da nećemo imati veći prijenos u 2022. godinu. Ja ovdje procjenjujem, a teško je to reći 

jer 31.12. završavaju svi prihodi, a 1.1. koji dođe je prihod od 2022. godine. Računi po načelu 

modificiranom kada se stvara obveza još dolaze cijeli siječanj i terete se na godinu 2021. Tako 

da je teško reći da ću ja 01. ožujka vama moći reći kada, ali 15. veljače moram predati izvještaj 

i ja ću znati rezultat Grada, a onda ovisno o toj pozitivi koju očekujemo dalje ćemo i postupati 

rebalansom i ovakvim pristupom kakvog gradonačelnica ima i gaji u ovom svom mandatnom 

razdoblju. 
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Hvala vam lijepa još jednom, i želim da ovakav Prijedlog proračuna podržite u cijelosti 

kao što smo ga dostavili s ovim svim obrazloženjem. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Samo se jedna točka propustila iz ove cijele rasprave. Znači u 

okviru proračuna predviđena je lokacija od četiristo tisuća kuna za izradu projektne 

dokumentacije plus tristo tisuća kuna za Rudnik Sv. Barbare. Znači sedamsto tisuća kuna, a ide 

natječaj upravo za to i dalje je ta stavka u proračunu. Znači tih sedamsto tisuća kuna bismo 

mogli fino iskoristiti. 

 

MAJA GRAČANIN - Evo, tu smo čuli danas vezano za proračun koji donosimo za 

iduće proračunsko razdoblje za 2022. s projekcijama za 2023. i 2024., neka parcijalna 

razmišljanja, a isto tako i amandmane koji su pristizali na ovaj prijedlog proračuna. Ja mogu 

ispred Kluba vijećnika SDP-a reći da je ovo sveobuhvatan akt, kako financijski tako i pravni, 

ali prije svega životni. Prijedlog proračuna u iznosu od tristo trideset milijuna sto šezdeset pet 

tisuća tristo osam kuna Klub vijećnika SDP-a svakako će podržati pa ću navesti ovdje kratko 

nekoliko razloga. 

Jedan od važnijih razloga je taj što kao Klub SDP-a podržavamo projekte koje je 

gradonačelnica stavila u ovaj prijedlog proračuna. To je u neku ruku nastavak projekata koje 

smo prijašnjih godina provodili i za koje smo se zalagali, pa ću istaknuti tri glavna, a ono što je  

više puta već istaknuto.  

Znači, objekt broj pet u bivšoj vojarni, u kojoj se nalazimo, za rekonstrukciju i dogradnju 

zgrade za odgoj i obrazovanje OŠ koja se predlaže u ukupnom iznosu od pedeset milijuna kuna 

za naredne tri godine, s time da su planirana sredstva za 2022. u iznosu od deset milijuna kuna. 

Time bi se osiguralo dvadeset razrednih odjela s naravno još sportskom dvoranom koja bi bila 

spojena sa zgradom škole, s kuhinjom, prostorom blagovaonice i administrativnim 

prostorijama.  

Drugi projekt za koji se zalažemo i kojega podržavamo, a ističem ga ovdje kao važnije 

je rekonstrukcija i dogradnja zgrade Dječjeg vrtića Izvor u Ulici Gustava Krkleca kod Srednje 

škole Samobor u ukupnom iznosu od dvanaest milijuna kuna, a u 2022. planiran je u iznosu od 

dva milijuna četiristo tisuća kuna, čime bi bile riješene, odnosno zbrinuto šest odgojnih skupina, 

od čega četiri odgojne skupine vrtićke dobi i dvije odgojne skupine jasličke dobi, također, s 

polivalentnom dvoranom. I ono što nam je itekako važno da škola u Bregani dobije svoju 

sportsku dvoranu koju će moći koristiti i ostale udruge i građani iz razloga što ova dvorana nije 

u vlasništvu Grada, izgrađena je davnih godina prošlog stoljeća i apsolutno je neadekvatna. 

Ukupna vrijednost izgradnje takve sportske dvorane i dogradnje škole je dvadeset pet milijuna 

kuna, od čega je pet milijuna kuna predviđeno za 2022. godinu. Također sportska dvorana bi 

bila spojena s Osnovnom školom. Znači radilo bi se i o dogradnji škole i išlo bi u dvije faze, 

prva faza izgradnja dvorane, druga dogradnja škole, čini mi se, s četiri učionice.  

Osim projekata vrlo su nam važne socijalne mjere, vidjeli smo da je gradonačelnica već 

u 2021. godini određene mjere prema našim građanima, prema najmlađima, prema studentima 

i učenicima, kao što su i stipendije, povećavala. Zato smo predložili ovakve amandmane, jel 

smo htjeli da naši nezaposleni, umirovljenici, invalidi i građani slabijeg imovinskog stanja budu 

na neki način još više popraćeni ovim našim odlukama, odnosno da se iz Proračuna Grada 

izdvoje određena sredstva. 

Dozvolite mi da još samo jednom kratko pročitam iako ste svi dobili u amandmanima, 

to je jednokratna naknada za nezaposlene osobe, uskrsnica u iznosu od tristo tisuća kuna, 

sufinanciranje kupnje udžbenika, odnosno jednokratna naknada, jednokratna pomoć za 

srednjoškolce u iznosu od dvjesto tisuća kuna, kupnja higijenskih potrepština za učenice OŠ 

Grada Samobora u iznosu od pedeset tisuća kuna. Znači, to je jedna nova mjera kojom bi se 

Samobor pridružio gradovima Varaždin, Jastrebarsko, čini mi se, Krapinsko-zagorskoj županiji 



16 

 

i još nekim gradovima na području Lijepe naše, kojima bi se učenicima pomoglo da se ne 

moraju stidjeti i izostajati s nastave u koliko nisu u mogućnosti njihovi roditelji zbog slabijeg 

priljeva nisu u mogućnosti osigurati dovoljan broj higijenskih potrepština. Ulazimo u 2022. 

godinu mislim da smo apsolutno kao društvo sazreli da se ovakvim temama progovara i da one 

ne trebaju biti nekakva sramota.  

Naravno tu su nam još važna dječja igrališta, dječja igrališta na području Samobora, ono 

što želimo da se u njih stalno ulaže i zato smo predložili izgradnju sportskih i dječjih igrališta 

u iznosu od osamsto tisuća kuna čime bi jedan veliki park u Južnom naselju, o kojem ne moram 

govoriti koliko djece i stanovnika gravitira, bio uređen na adekvatan način. 

Naravno tu su još sport, kultura, gospodarstvo, obrti, da ne dužim i ne navodim sve. 

Znači, istaknula sam ovo kao važnije, a ono što je pročelnik i sam govorio to je jedan životni 

akt koji nije Sveto pismo, određen je određenim smjernicama i zakonskim aktima na koji se on 

radi. U koliko se, a i sigurno će se ukazati određene potrebe da se nešto u njega doda ili da se 

nešto smanji ili poveća te ćemo sigurno u tom smjeru naći zajednički jezik za naše sugrađane 

podržati ga i napraviti najbolje što možemo. 

Za kraj još bih samo dodala što se tiče EU projekata, ono što je već istaknuto, u koliko 

se ne bi uspjelo na neki način dobiti određena sredstva za ove projekte koji su nam uistinu važni 

i gorući nastojat ćemo osigurati ili vlastita sredstva ili na drugi način, jer to su projekti koji se 

moraju početi raditi, moraju se realizirati i sigurno da ćemo u to uprijeti sve snage. Evo, iz tih 

razloga ali i iz svih ostalih koje nisam navela, a koji su ovdje sadržani, Klub vijećnika SDP-a 

podržati će ovakav Prijedlog proračuna s projekcijama. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za raspravu? 

Ako se ne javlja zaključujem raspravu i prelazimo na amandmane o kojima trebamo za 

svaki posebno glasati, da bi bio amandman prihvaćen treba većina glasova svih vijećnika. 

 

Budući da je prvi amandman HSS-a, pa pitam ispred Kluba HSS-a gđu Đurđicu Jančikić 

da  li ostajete kod svojeg amandmana koji se odnosi na Molvice i na dom koji ste predlagali? 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Iz klupe kaže da ostaje, ali bez uključenog mikrofona. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molio bih gosp. Radovanića da se očituje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Onako kako je to i uobičajeno po našem Poslovniku u ime 

predlagateljice ne prihvaća se amandman. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman HSS-a i pitam tko je za? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 4 "za", 15 

"protiv" i 1 "suzdržan" nije prihvatilo amandman Kluba vijećnika HSS-a kao što je dan 

u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

MIRAN ŠOIĆ - II. amandman je od HDZ-a, pa pitam gosp. Matiju Hržića da li ostaje 

kod svojeg amandmana - Jednokratne naknade u socijali, pomoć građanima i kućanstvima u 

iznosu od pedeset tisuća kuna, broj četiri tvoj. 

 

MATIJA HRŽIĆ -  Broj IV. kaže ovako: "Predlaže se povećanje iznosa za dodjelu 

jednokratne pomoći izvaninstitucionalno hrvatskim braniteljima iz Domovinskog rata.  

Nažalost, dio branitelja i članova njihovi obitelji nalazi se u teškoj ekonomskoj i socijalnoj 

situaciji te se svakodnevno suočava s ozbiljnim problemima u zadovoljavanju osnovnih 
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životnih potreba. Stoga smatramo da se u Prijedlogu proračuna za 2022. godinu treba povećati 

iznos." 

 

MIRAN ŠOIĆ - Nije potrebno čitati cijeli amandman jer smo isti dobili, već je potrebno 

samo reći da li ostaješ kod amandmana ili ne. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem kod amandmana. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molim gosp. Radovanića da se očituje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem amandman na glasanje, tko je za? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 "za", 13 

"protiv" i 4 "suzdržan" nije prihvatilo amandman HDZ-a kao što je dan u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li ostajete gosp. Hržić kod amandmana br. 1 - Natjecanja, nagrade 

i seminari učenika, studenata i mentora, četrdeset tisuća je vaš prijedlog? 

Znači ostajete kod svog prijedloga. 

Gosp. Radovanić, molim da se očitujete. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća, a svi ste dobili obrazloženja pa 

da sada to ne čitam. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem amandman na glasanje, tko je za? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 "za", 13 

"protiv" i 4 "suzdržan" nije prihvatilo amandman HDZ-a kao što je dan u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Idemo na amandman broj III. Nagrade za sportska ostvarenja i 

natjecanja, da li ostajete kod amandmana? 

Znači, ostajete kod amandmana. 

Gosp. Radovanić, molim da se očitujete. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem amandman na glasanje, tko je za? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 "za", 13 

"protiv" i 4 "suzdržan" nije prihvatilo amandman HDZ-a kao što je dan u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sljedeći amandman je VIII.A - Prijevoz osoba na Sajam poslova u 

iznosu od dvadeset tisuća kuna, da li ostajete kod amandmana? 

Znači, ostajete kod amandmana. 

Gosp. Radovanić, molim da se očitujete. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća. 

  

MIRAN ŠOIĆ - Dajem amandman na glasanje, tko je za? 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 "za", 13 

"protiv" i 4 "suzdržan" nije prihvatilo amandman HDZ-a kao što je dan u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sljedeći amandman je VIII.B - Subvencija udruženja obrtnika 

Samobor, povećanje dvadeset tisuća kuna, da li ostajete kod amandmana? 

Da, ostaje kod amandmana. 

Gosp. Radovanić, molim da se očitujete. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća. 

  

MIRAN ŠOIĆ - Dajem amandman na glasanje, tko je za? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 "za", 13 

"protiv" i 4 "suzdržan" nije prihvatilo amandman HDZ-a kao što je dan u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Sljedeći amandman je VIII.C - Park prirode Žumberak, povećanje za 

dvadeset tisuća kuna, da li ostajete kod amandmana? 

 Predlagač ostaje kod amandmana. 

Gosp. Radovanić, molim da se očitujete. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća. 

  

MIRAN ŠOIĆ - Dajem amandman na glasanje, tko je za? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 2 "za", 13 

"protiv" i 4 "suzdržan" nije prihvatilo amandman HDZ-a kao što je dan u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ostaje nam zadnji amandman koji se odnosi na projekcije Proračuna 

za 2023. godinu ispred Kluba HSS-a. Pitam gđu Jančikić, da li ostajete kod amandmana? 

 Da, predlagač ostaje kod prijedloga. 

Gosp. Radovanić, molim da se očitujete. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća. 

  

MIRAN ŠOIĆ - Dajem amandman na glasanje, tko je za? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 4 "za", 16 

"protiv" nije prihvatilo amandman HDZ-a kao što je dan u materijalima.   

Konstatiram da navedeni amandman nije prošao. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sada kada smo prošli amandmane, dajem na glasovanje Konačni 

prijedlog Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu u 

tekstu kao što je dan u materijalima za 7. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora s 

ugrađenim amandmanima Kluba vijećnika SDP-a prihvaćenim Zaključkom gradonačelnice 

KLASA: 022-05/21-01/73 URBROJ: 238/27-04-02/03-21-2 od 17.12.2021. godine i 

amandmanom vijećnika g. Matije Hržića prihvaćenim ovim Zaključkom gradonačelnice, koji 

postaju sastavni dio Konačnog prijedloga Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i 

projekcije za 2023. i 2024. godinu i iskazuju se u aktu proračuna na razini podskupine 

ekonomske klasifikacije 
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 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova ( 14 

"za", 4 "protiv" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeći 

 

PRORAČUN 

 

Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu.  

 Tekst Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Ako dozvolite samo bih radi korektnosti rekao da su stvarno 

amandmani došli u zadnju minutu, jučer u pola pet, dali smo si puno truda, gotovo do ponoći, 

odradili smo sve ovo na dvanaest stranica, zato to nisam čitao da vam prišparam na vremenu. 

Ovo što nismo prihvatili, nije bila voluntaristička neka volja, zločestoća ili bilo što, ili 

netolerancije, stog razloga još jednom vas pozivam da sada nakon donošenja ovog proračuna 

zajednički shvatimo da je ovaj dokument naš zajednički dokument svih vas vijećnika, svih nas 

građana koji živimo za ovaj grad Samobor, a da ćemo dio onoga što se sada možda nije našlo 

u amandmanima, u pismima u vašim promišljanjima, u vašim mjesnim odborima, koje na koncu 

ipak nekako predstavljate i politikama, ako tako hoćete, da ćemo već na prvom rebalansu 

razmatrati to isto i prema mogućnostima ugraditi u ovaj dokument. Hvala vam lijepa u ime 

stručne službe Grada, u ime svih pročelnika i u ime predlagateljice gđe gradonačelnice. 

 

AD3.)  

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno članku 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela i sukladno članku 91. Poslovnika 

Gradskog vijeća: 

- Odbor za financije i proračun donio je zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog 

reda,  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja po točki dnevnog reda? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova ( 15 

"za", 3 "protiv" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 
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Tekst Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Zahvaljujem se na povjerenju i na donošenju ova dva 

dokumenta. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora na prijedlog Kluba vijećnika 

Fokus daje pauzu od desetak minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice. 

 Predsjednik Gradskog vijeća napominje da su vijećnici dobili na klupe cjenik 

korištenja objekata koji nedostaje kao prilog za 30. točku dnevnog reda, a koji je danas 

na Odboru za financije tražen da se i to dostavi vijećnicima. 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2022. godinu. 

Napominjem samo da se u članku 3. stavku 1. i 2. briše riječ "mjesečni". 

 

Odbor za financije i proračun i Odbor za statutarno - pravna pitanja  

raspravljali su o navedenoj točki dnevnog reda i donijeli zaključak o prihvaćanju iste. 

 

 Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

S obzirom da nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice 

zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za")  

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kako je dana u materijalima za 

sjednicu, s time da se u članku 3. stavku 1. i 2. briše riječ "mjesečni". 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog programa građenja 

komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica i 

- Odbor za financije i proračun 
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s ugrađenim 

amandmanima predlagatelja Kluba vijećnika SDP-a Samobor, a koje je predlagatelj prihvatio, 

pa su isti postali sastavni dio Prijedloga programa i o njima se ne glasa, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za" i 3 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica i 

- Odbor za financije i proračun   

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 
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- Odbor za financije i proračun  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu u tekstu kao što je dano u materijalima 

za sjednicu 

Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za financije i proračun  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s ugrađenim 

amandmanima predlagatelja Kluba vijećnika SDP-a Samobor, a koje je predlagatelj prihvatio, 

pa su isti postali sastavni dio Prijedloga programa i o njima se ne glasa, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog programa mjera 

za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo i 

- Odbor za financije i proračun 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

  

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za financije i proračun 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ako nema rasprave, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu.  
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za financije i proračun 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s ugrađenim 

amandmanima predlagatelja Kluba vijećnika SDP-a Samobor, a koje je predlagatelj prihvatio, 

pa su isti postali sastavni dio Prijedloga programa i o njima se ne glasa, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za financije i proračun  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata i 

- Odbor za financije i proračun  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s ugrađenim 

amandmanima predlagatelja Kluba vijećnika SDP-a Samobor, a koje je predlagatelj prihvatio, 

pa su isti postali sastavni dio Prijedloga programa i o njima se ne glasa, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za financije i proračun  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godina u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za financije i proračun  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Samo da se nadovežem s konkretnim podacima predsjednika 

Zajednice tehničke kulture Grada Samobora. Zajednica tehničke kulture Grada Samobora već 

dugi niz godina rad od svojih udruga ostvaruje zapažene rezultate iz inovatorstva, robotike, rad 

i amaterizma i ostalih grana tehničke kulture u domaćoj i međunarodnoj konkurenciji. U 

Zajednici tehničke kulture Grada Samobora nema profesionalnih zaposlenih osoba, a veliki je 

broj udruga članica i broj korisnika programa. Bez obzira na većinu volonterski angažman 

članova već dugi niz godina Zajednica tehničke Grada Samobora planira zapošljavanje 

voditelja radionice, po modelu na druge gradove RH, koji bez obzira na to što su manji gradovi 

od Samobora izdvajaju više za javne potrebe u tehničkoj kulturi. Za usporedbu je Zajednica 

tehničke kulture Zaprešić, te u gradskoj zajednici već dvadesetak godina imaju profesionalno 

zaposlene voditelje radionice, i to čak tri zaposlena, usput rečeno radi se o susjednom Gradu 

iste Županije. Tako ove godine je traženo šesto šezdeset tisuća kuna za program Zajednice 

tehničke kulture, a Grad predlaže petsto tisuća kuna. Također, Centar tehničke kulture, projekt 

Regionalnog centra tehničke kulture, Stern-Centra, usprkos velikoj opravdanosti projekta i 

multi funkcionalnosti planiranog prostora i objekta, te sinergije programa koji koloriraju s 

drugim područjima djelatnosti, šport, umjetnost, kongresi turizam, prvotno je planirano petsto 

tisuća kuna, što je taman za izradu projekta i apliciranje na EU fondove. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 Ako nema više rasprave, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

"za", 3 "protiv" i 3 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na točku šesnaest dnevnog reda - Prijedlog programa 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za financije i proračun  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo je raspravu ali nije donio mišljenje o istom. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora za 2022. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

neposrednom odlučivanju i izjašnjavanju građana o pitanjima iz samoupravnog djelokruga 

Grada Samobora. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granice i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja?  

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

neposrednom odlučivanju i izjašnjavanju građana o pitanjima iz samoupravnog djelokruga 

Grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za", 2 "protiv" i 2 "suzdržan")  donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o neposrednom odlučivanju i izjašnjavanju građana o pitanjima iz samoupravnog djelokruga 

Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

donošenju III. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Odluke o donošenju Prostornog 

plana uređenja grada Samobora. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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 MATIJA HRŽIĆ - Ova i iduća točka su vezane, tako da ne znam uopće da li da 

govorim, a imam jedno pitanje. Zašto UPU nije u skladu s trenutnim Prostornim planom? 

Konkretno me zanima, zašto uz Prostorni plan nije dan grafički prikaz? Koliko vidim da se 

mijenja pristupni put, a gdje piše: "Pristupna prometnica u Gospodarskoj zoni Bobovica", pa 

ako se mijenja pristupni put bilo bi lijepo vidjeti trasu. 

 Drugo, zašto se mijenja tlocrtna izgrađenost sa 40% na 50% za daj dio? Konkretno 

nigdje u Samoboru nikad nije 50%, to je možda u Općini Farkaševac, na istoku županije, ali 

mislim da u Samoboru je 50% puno. Onda, imamo da se propisuje na tri zaposlena jedno 

parkirno mjesto, pa što će tri čovjeka ići u jednom autu. Onda, površina građevne čestice iznosi 

minimalno dvije i pol tisuće metara kvadratni. Zanima me uopće iz čega je to primijenjeno, jer 

kada se nešto ide mijenjati onda valjda kažete mijenjalo se s ovog na ovo.  

 Cjevovodi, potrebno je za kanale javne odvodnje osigurati, zaštiti koridor od najmanje 

pet metara. To nema pravila, prvo o kojem DN-u pričamo, nije isto DN tisuću i ne znam 

četiristo. Zanimljivo je gdje piše, cjevovode je potrebno staviti u koridore budućih prometnica, 

odnosno cjevovode je potrebno smjestiti u prometnim koridorima, ne u zelenim površinama, 

radi zaštite infrastrukture od korijenja zelenila i lakše dostupnosti i održavanja. Ja sam malo 

zagrebao u taj dio, bježite od cesta doslovce, to onda treba kopati vamo-tamo, vi sada imate ove 

PEHD cijevi, pa zelenilo i korijenje, tko će na tri metra doći, to nema uopće veze s vezom. To 

su moje zamjerke. 

 Samo me zanima, ako ide taj pristupni put gdje je to nacrtano. Zašto nema grafičkog 

prikaza? Ovo je izmjena, odnosno dopuna, zašto nema grafičkog prikaza. Ovo je samo 

selektivno za Bobovicu, pa neću reći neku grdu riječ, ali.    

 

 PETRA ŠKROBOT - Kolege iz odjela će dati obrazloženje u vezi grafičkih prikaza, a 

isto tako predstavnik investitora je ovdje i imat ćete prezentaciju cijelog projekta, dobit ćete 

grafičke prikaze, dobit ćete obrazloženje cijelog projekta, sve benefite koje Grad Samobor može 

dobiti iz tog projekta. To je prošlo i javno savjetovanje, i pročelnik će također dati još 

obrazloženje za sve ovo što ste sada naveli. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Gosp. Matija, jučer smo to na sjednici odbora malo 

raspravljali o tome, gdje ste na kraju sjednice odbora, koliko sam vidio, dignuli ruku na odboru 

za "za", pa se tako nadam da ćete i ovdje podržati ovaj prijedlog da se usvoje ove III. izmjene 

Prostornog plana, jer zaista određeni benefiti koje Grad Samobor dobiva su takvi, a što ćete 

vidjeti iz prezentacije, da ovakav projekt već dugo nije došao u Grad Samobor, s ovako 

značajnim investitorima. Ono što ja mogu osobno reći ovdje i želim javno svima reći da je ovaj 

Prostorni plan napravljen zaista sukladno zakonu, da su od svih javnopravnih tijela koja su bila 

uključena u ovaj projekt dali pozitivno svoje mišljenje. Jučer sam na sjednici odbora, zajedno 

s kolegicom Vesnom, iznio zakonsku proceduru na temelju koje smo ušli u izmjenu ovog 

Prostornog plana Grada Samobora. Da napomenem samo na kratko, u siječnju 2021. godine 

započet je postupak donošenja Odluke o izradi III. točkastih izmjena i dopuna Odluke o 

donošenju Prostornog plana, na temelju članka 64. Zakona o zaštiti okoliša i članka 29. stavak 

1., a sve u svezi sa člankom 5. i stavkom 4. Uredbe o strateškoj procjeni utjecaja strategije, 

plana i programa na okoliš, te sukladno članku 42. Statuta Grada Samobora, gradonačelnik koji 

je tada bio Grada Samobora, 25. siječnja 2021. godine donio je Odluku o započinjanu postupka 

ocjene o potrebi strateške procjene utjecaja na okoliš III. točkastih izmjena, ovih o kojima danas 

govorimo. Nakon provedenog postupka i dobivenog mišljenja Upravnog odjela za prostorno 

uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Odsjeka za zaštitu okoliša Zagrebačke županije potvrđena 

je ispravnost provedenog postupka, ocjene i dobiveno konačno mišljenje da za predmet III. 

točkastih izmjena i dopuna Prostornog plana i predmetnog UPU-a nema potrebe za 

provođenjem strateške procjene utjecaja na okoliš. Zatim je na temelju članka 64. Zakona o 
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okolišu stavka 29. i podstavka 1., a sve u svezi sa člankom 5. i stavkom 4. Uredbe o strateškoj 

procjeni utjecaja strategije plana i programa na okoliš isto tako sukladno članku 42. našeg 

Statuta Grada Samobora gradonačelnik Grada Samobora 22. ožujka 2021. godine donio je 

Odluku da ne treba početi i provesti proces vezano za stratešku procjenu utjecaja na okoliš. Da 

bi zaključkom gradonačelnice utvrđen prijedlog o izradi odluke od 21.07.2021. godine, a na 

temelju članka 86. stavka 3. Zakona o prostornom uređenju donesena je Odluka o izradi III. 

točkastih izmjena.  

Dalje, postupak i proces je tekao na sljedeći način. Objava javne rasprave što smo po 

zakonu dužni napraviti na temelju članaka 94. i 103. Zakona o prostornom uređenju zaključci 

gradonačelnice uputili su se na javnu raspravu i to je bilo na kolegiju od 27. sjednici Kolegija, 

od 3. studenog 2021. godine. Javna rasprava o prijedlogu III. izmjena objavljena je u dnevnom 

tisku Večernjeg lista od 11. studenog 2021. godine, a objavljena je zatim na službenim WEB 

stranicama Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine, te na mrežnim 

stranicama Grada Samobora, objavljena je 11.11.2021. godine. Javni uvid koji se mogao vidjeti 

III. točkastih izmjena i dopuna trajao od 12. do 29. studenog 2021. na mrežnim stranicama 

Grada i u prizemlju naše zgrade gdje ulazimo u prostor našeg Grada, Trg kralja Tomislava 5. 

Elaborat prijedloga III. točkastih izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja grada 

Samobora izrađen je od stručnog izrađivača Zona sto iz Zagreba. Ovdje odmah napominjem da 

je to platio investitor. Javno izlaganje, znači tamo gdje su se građani mogli uključiti, gdje su 

mogli dati svoja pitanja, prijedloge, inzistiranje na određenim izmjenama i dopunama III. 

točkastih izmjena provedeno je i održano u srijedu 24. studenog 2021. godine s početkom u 

18.00 sati u Kino dvorani našeg učilišta na Trgu Matice hrvatske 6. Izvješće o javnoj raspravi 

stručno je obrađeno od izvođača Zone sto i dana 9. prosinca 2021. godine, a odgovori svima 

onima koji su bili na javnom izlaganju poslani su putem pošte prije upućivanja materijala za 

sjednicu Gradskog vijeća.  

Zaključak gradonačelnice o utvrđivanju konačnog prijedloga III. točkastih izmjena i 

dopuna Prostornog plana Grada Samobora od 13. prosinca 2021. godine donesen je na temelju 

članka 105. stavaka 3. Zakona o prostornom uređenju. Mišljenje Zavoda za prostorno uređenje 

Zagrebačke županije dobili smo i ono se odnosi na članak 107. stavak 1. Zakona o prostornom 

uređenju, dobili smo pozitivno mišljenje. 

Zaključak gradonačelnice o utvrđivanju prijedloga Odluke o donošenju III. točkastih 

izmjena i dopuna Prostornog plana Grada Samobora od 20 prosinca 2021. godine kojeg vi ovdje 

danas imate na ovoj sjednici Gradskog vijeća, a temelji se na članku 109. stavku 4. i člancima 

111.  i 113. Zakona o prostornom uređenju. Ovim tijekom događanja htio sam vam prezentirati 

i reći da je Grad sukladno zakonu i svim važećim pravnim propisima napravio ovaj materijal 

koji se danas nalazi pred vama i mišljenja sam da ovaj dio što je gosp. Matija Hržić pitao da se 

jedan dio odnosi na zonu, ali jedan dio je izvan obuhvata zone, odnosi se na put, odnosi se na 

odvodnju. Sve ovo što ste pitali dobili smo od Odvodnje da je to sukladno zakonu i od drugih 

javnopravnih tijela kojima smo poslali (HEP, ministarstava, itd), a radi se o trideset i dva 

javnopravna tijela, koja su dobila da se izjasne o Prostornom planu uređenja Grada Samobora i 

o UPU Bobovica, svi su dali pozitivna mišljenja i sukladno Zakonu proveden je cjelokupni 

postupak i nadam se i vjerujem da ste se uvjerili da sve ovo što se danas nalazi pred vama je 

zapravo prošlo jedan zakonski put i da možete bez nekakvih sumnji izglasati III. točkaste 

izmjene i dopune Prostornog plana i UPU-a Bobovica. Eventualno što će biti na tom području 

možemo vidjeti u slijedećem prilogu. Evo, još kolegica Vesna veli da želi još nešto dodati. 

 

VESNA JELINČIĆ - Arhitektica sam u Upravnom odjelu za gospodarstvo, razvoj i 

projekte EU, nova sam u Gradu, ali imam veliko iskustvo u struci, dobro poznam i 

zakonodavstvo, dobro poznam arhitekturu, urbanizam i zaista stojim iza onoga što radim. 
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Što se tiče odgovora gosp. Matiji, ova cesta jest izvan obuhvata i zbog toga nema 

grafičkog prikaza, zato što se Prostorni plan u grafičkom prikazu ne mijenja, a to vam piše i u 

Odluci. Znači, u Odluci o izradi piše da se Prostorni plan mijenja u tekstualnom dijelu, to je 

pisalo još u Odluci o izradi i grafički prikaz Odluke se ne mijenja, mijenja se samo tekstualni 

dio Odluke Prostornog plan, a pristupna cesta se ne mijenja. Pristupna cesta ostaje kakva jest i 

režim prometa ostaje kakav jest što se tiče postojeće ceste za postojeći promet kakav je danas. 

Promet za Urbanistički plan uređenja Bobovica, o čemu ćemo pričati u sljedećoj točki, mijenja 

se utoliko što se gradi nova prometnica samo za Urbanistički plan Bobovica i za njih je 

zabranjen promet po postojećoj cesti. Znači, kamionski promet isključivo za Gospodarsku zonu 

Urbanističkog plana Bobovica nije dozvoljen kroz ovo naselje, ali svi koji trenutno prometuju, 

kamionima kroz naselje moći će to i dalje jer oni nemaju nekakve veze s Urbanističkim planom 

Gospodarske zone Bobovica. To znači da s obzirom da je cesta izvan zone Urbanističkog plana 

Gospodarske zone Bobovica ne postoji grafički prikaz, jer se Prostorni plan ne mijenja u tom 

dijelu izvan zone.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Konkretno što se tiče Zavoda, po mojem saznanju, Zavod daje samo 

mišljenje, jel je to u skladu s Prostornim planom Zagrebačke županije, i u ništa drugu ne ulazi. 

Druga stvar, ovo je samo obuhvat Bobovice, mi tu idemo na 50%, i ono što sam vidio 

neke nebuloze, ne želim nikoga vrijeđati, po meni su. Konkretno imate, a iznimno za 

proizvodnje i skladišne prostore s malim brojem zaposlenih. Što uopće znači mali broj? Da li 

je to deset, dvadeset, trideset, jedan, dva. Jesam glasao sam na Odboru za statutarno - pravna 

pitanja "za" u smislu zato jer hajdemo reći nije da sam išao na povjerenje, imate trideset pet 

točaka i td., ali onda kada bolje pogledaš Bože moj. Uglavnom neću glasati za to, to je meni, 

oprostite, nešto malo sumnjivo. Znači posebno ide za Bobovicu, pa na neki način ne želim biti 

niti grub, da ne bi ispala neka optužba, ali još ću to istražiti. Ako potencijalno to vidim kao 

pogodovanje investitoru obavijestiti ću nadležno tijelo. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Slušam kolegu Matiju, neću ulaziti u ove neke tehničke 

stvari, jer nisam kompetentan i biti ću prvi koji ću stati iza tebe ako postoji tu neko pogodovanje, 

neko mimoilaženje zakona. Ako želimo raditi na tome da pričamo o nekakvim poduzetničkim 

zonama u budućnosti, kao što je gđa Irena Franceković spomenula, ako želimo raditi na tome 

da investicije ne silaze s Autoputa u Sv. Nedelji, nego nastave još dva kilometra dalje, onda mi 

je suludo pričati o 40 ili 50%. Pričamo o pola milijarde kuna investicije, pričamo o doprinosu 

od desecima milijuna kuna, pričamo o naknada o milijunima kuna, stotinama radnih mjesta, 

konstantno težimo korak unaprijed, a onda se bavimo razgovorima o nekakvim činjenicama da 

li 40 ili 50%, ili konstatacija "toga nema nigdje u Samoboru". Ja vjerujem da i Kerestinec i tamo 

ljudi koji su dočekali Rimca svjesni da toga nema nigdje, a kamoli tamo kod njih, a dičit će se 

jednog dana cijela Hrvatska s time. Hajdemo vidjeti konstruktivno, ako možemo napraviti neki 

ustupak povećanja izgrađenosti na određenom prostoru za 10%, smatram da je to zaista 

minimalno što možemo napraviti, ako možemo privući ovakvu investiciju ili danas sutra desete 

još takvih investicija. Hajdemo sve te doprinose i naknade sakupiti na jedno mjesto i uzeti još 

EU fondove pa vidjeti što ćemo moći od projekata napraviti u idućih četiri, deset ili petnaest 

godina. Bit će to slatke brige, gosp. Šoić bude radio tulum nakon svake sjednice, siguran sam. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Nije uopće problem samo tu 40 ili 50%, nego je to obuhvat samo 

Bobovica i sada vi to samo u Bobovici to dopuštate, a Prostorni plan koji pokriva, osim centra, 

to ne obuhvaća. Znači, na neki način to je za Bobovicu izlaženje u susret, po meni, ali da hoćeš 
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negdje drugdje na selu to raditi to ne može. Znači, zašto je to samo za Bobovicu, zašto nije veći 

obuhvat? To je na neki način izuzetak, jer ja to dobro ne razumijem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Prostorni plan se odnosi na čitavo područje. 

 

MARINKO DŽEPINA - Ja bih ipak rekao gosp. Matija, neka se ne uvrijedi, ipak je 

mlad, on od jučer do danas polako mijenja mišljenje, ali dobro, to mladi ljudi danas tako rade, 

mi malo stariji zadržavamo ono što znamo i sigurni smo u ono što radimo. 

Samo bih sada ovdje rekao jednu konstataciju koja će se ubuduće dogoditi, a to je da 

smo mi odlukom, ajmo reći gradonačelnice, da ćemo krenuti u cjelokupne izmjene Prostornog 

plana Grada Samobora. To je projekt koji je pred nama u ovoj 2022. godini i onda ćemo se 

doticati još nekih gospodarskih zona, doticat ćemo se i GUP-ova i UPU-a koji su predviđeni i 

tada ću zamoliti zaista za jednu cjelokupnu analizu svih vas ovdje prisutnih, nadam se naravno 

i stručnjaka u gradu Samoboru kojih ima i koji daju svoje primjedbe. 

Ono što ste vi sada ovdje rekli gosp. Hržiću to je bilo za iznijeti u javnoj raspravi kada 

je bila, da ste vidjeli ili da ste pogledali na stranice Grada, mogli ste doći to vidjeti, doći u Kino, 

prezentirati ovo i dobiti odgovarajuća mišljenja. Pred nama je veliki projekt koji se zove 

cjelokupne izmjene i dopune Prostornog plana Grada Samobora o kojem ćemo se vjerojatno 

susretati u ovoj 2022., pa možda negdje tamo do početka 2023. godine. Prostorni planovi isto 

tako nisu sveta pisma, zahtjeva ljudi za izmjenu Prostornog plana već sada u Gradu ima 

podebela hrpa i mislim da smo dužni našim građanima omogućiti određene prenamjene 

zemljišta, dati im da grade tamo za svoje sinove, unuke ili ne znam za koga drugoga.  

Ovo je jedna od velikih investicija i cilj u Gradu Samoboru jest da dođu ovakve 

investicije iz kojih će se moći raditi i škole i vrtići i ceste i kultura i tehnička kultura i sve ono 

što ste vi danas ovdje rekli da trebamo financirati. Trebalo privlačiti velike investitore u 

Samobor, a ne ih slati izvan Samobora, kao što je zadnji otišao u Zagrebačku županiju, neću 

sada navesti gdje, ali veliki investitori dolaze i traže i mislim da u Gradu Samoboru moramo 

odlučiti koju industriju ćemo dovesti da to bude čista industrija, da to bude ne zagađivačka 

industrija i da pomognemo u daljnjem razvoju Grada Samobora. Možemo to jedino na ovaj 

način, jer svi znamo da iz komunalnog doprinosa i komunalne naknade koja nam stiže možemo 

graditi ovu nadogradnju o kojoj sam govorio. Evo, toliko od mene. 

     

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko da se javlja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o donošenju 

III. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Odluke o donošenju Prostornog plana 

uređenja grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 

"za" i 1 "protiv") donijelo je  

 

ODLUKU 

 

o donošenju III. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Odluke o donošenju Prostornog 

plana uređenja grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o donošenju III. točkastih izmjena prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

donošenju Urbanističkog plana uređenja Gospodarske zone Bobovica u Samoboru. 
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Čuli smo da je tu predstavnik RC pa da nam u kratkim crtama obrazloži točku 

dnevnog reda. 

 

DOMINIK SAMARA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

donošenju Urbanističkog plana uređenja Gospodarske zone Bobovica u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 2 "suzdržana") donijelo je  

 

ODLUKU 

 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja Gospodarske zone Bobovica u Samoboru, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MAJA GRAČANIN - Htjela sam se osvrnuti u izlaganju u proračunu, no, eto, promaklo 

mi je pa sada koristim priliku da pozdravim ovakav prijedlog odluke o novčanoj pomoći za 

opremu novorođenog djeteta koja raste. Za prvo dijete je bilo tisuću petsto kuna, sada se ta 

naknada podiže na tri tisuća kuna, za drugo dijete imali smo, i još je uvijek aktualna odluka i 

biti će do 31.12., tri tisuće kuna, a od 01.01. će biti podignuta na četiri tisuće kuna, za treće i 

svako iduće dijete roditelji su imali pravo dobiti deset tisuća kuna, a ta naknada se sada podiže 

na jedanaest tisuća kuna.  

Isto tako u ovom novom prijedlogu odluke smanjuje se vrijeme trajanja boravka, 

odnosno prebivališta za roditelje koji ovu mjeru koriste s pet godina prebivališta smanjuje se 

na tri godine prebivalište, a još je dodano da u koliko kupe nekretninu na području grada 

Samobora. 
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Ujedno ovdje pozdravljam u odluci mjeru da mogu koristiti ovu naknadu za opremu 

novorođenog djeteta, ne samo roditelji koji su djecu dobili između sebe, nego već i posvojitelji 

koji na taj plemenit način se odluče i posvoje dijete.   

Evo, još jednom pozdravljam ovakvu odluku i apsolutno ćemo kao Klub vijećnika SDP-

a biti za to.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko da se uključuje u raspravu? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o novčanoj 

pomoći za opremu novorođenog djeteta.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za")  

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD21.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora za 2022. 

godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja po točki dnevnog reda? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Dok god ne promijenimo javni prijevoz imam uvijek nešto 

za diskutirati po toj točki. Ova točka i sljedeća točka su vezane pa ću diskutirati samo jednom. 

Glasat ću suzdržano po ovoj točki, ne zato što nisam za to da se subvencionira prijevoz 

osnovnoškolaca, nego zato što imamo zakonsku obvezu prijevoza djece od kuće do škole, što 

ovakvim načinom organizacije javnog prijevoza nismo u mogućnosti. Još uvijek nismo 

promijenili javni prijevoz, kada smo prije šest mjeseci donosili tu točku gradonačelnica je rekla 

da ćemo do nove godine imati možda novi prijedlog, još uvijek, mislim, se vodi javna rasprava 

ili ne znam kako ste to organizirali, ali uglavnom nemamo novu odluku o javnom prijevozu i 

nismo u mogućnosti voziti djecu od kuće do škole, nego ih vozimo u redovnim koncesijskim 

linijama, što za neke učenike znači da moraju presjedati i čekati na stanici. Računajte da djeca 

koja idu u prvi ili drugi razred to jako teško obavljaju i roditelji su naravno u brizi i zbog toga 

ću biti suzdržana. Nadam se da će nam gradonačelnica reći u kojem roku ćemo možda imati 

nekakav drugačiji prijevoz. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Dobro, zahvaljujem na ovako idealnom socijalističkom govoru. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Prvo će pročelnik, pa ću se onda ja nadovezati. 
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 SILVIO IVAN ŽUGAJ - Što se tiče točke 21., ali nastavno i na točku 22., javni linijski 

prijevoz je organiziran tako kako je. Problematika postoji, toga smo svi svjesni i ne bježimo od 

iste. Pokrenuli smo mnoge postupke na razini Grada da bi se to sve uskladilo i dovelo na razinu 

koja će zadovoljavati sve građane grada Samobora, a prvenstveno osnovnoškolce.  

 Sukladno članku 69. Zakona o odgoju i obrazovanju, jest naša obveza je prijevoz djece 

od doma do škole i natrag. To mi u svakom slučaju ispunjavamo, jer kada se pojavi određeni 

problem, na određenoj liniji, u stalnom smo kontaktu i s ravnateljima osnovnih škola i s 

autoprijevoznikom i tada gledamo da iste uskladimo, u najkraćem mogućem roku kako bi 

prilagodili taj prijevoz i uskladili prijevoz ne samo s nastavom, nego po mogućnosti i s 

izvannastavnim aktivnostima koje su također spomenute u ugovoru, odnosno u prijedlogu 

ugovora u članku 4. Evo, toliko od mene. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Što se tiče daljnjih nekih informacija vezano uz prijevoz rekli 

smo da ćemo donijeti neke smjernice za dalje. Studija je gotova dobili smo ju na uvid i sada 

moramo unutar odjela iz komentirati to, vidjeti što je od toga prihvatljivo, što nije, a onda bismo 

u siječnju na jednoj od sjednica izprezentirali zaključke i zajedno s vama prokomunicirali da 

bismo mogli temeljem toga ići u raspisivanje natječaja. 

 

 MAJA GRAČANIN - Evo, mi smo to i na Odboru za financije diskutirali, pa sam sada 

iskoristila priliku da pogledam članak 69. stavak 3. koji kaže: "Prijevoz se organizira od najbliže 

postaje međumjesnog ili gradskog prijevoza do škole ili škole najbliže postaje međumjesnog ili 

gradskog prijevoza i obrnuto." Znači od postaje. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko pitanje ili prijedlog? 

Ako nema zahvaljujem, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora za 2022. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

"za" i 5 "suzdržana") donijelo je  

 

ODLUKU 

 

o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora za 2022. 

godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD22.) 

   MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda -  Prijedlog 

zaključka o sklapanju ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih mjesečnih 

relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 
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Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o sklapanju 

ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih 

markica za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za" i 4 "suzdržana") donijelo je  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se prijedlog Ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih 

mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Ovlašćuje se gradonačelnica Grada Samobora za potpis Ugovora iz točke I. ovog 

zaključka. 

 

III. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o sklapanju ugovora o subvencioniranju učeničkih srednjoškolskih mjesečnih relacijskih 

pokaznih markica za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam jedno pitanje, u materijalima piše, razlika između 

onih koji stanuju pet kilometara do škole i oni koji stanuju iznad pet kilometara do škole. 

Razumljivo mi je možda da na neki način želimo da djeca idu u samoborsku Srednju školu. 

Međutim, tu se zaboravilo da ljudi koji žive u Klakama, Terihajskom Bregu, Noršić Selu i 

takvim udaljenim mjestima žive više od pet kilometara udaljeni od srednje škole, njih 

kažnjavamo na način da ta djeca moraju platiti 75% svog pokaza, a 25% dobivaju od Grada, a 

oni koji su bliže od pet kilometara dobivaju 75% od Grada, a 25% plaćaju sami. Zanima, me da 

li sam to dobro pročitala i koji je tome razlog? 

 

SILVIO IVAN ŽUGAJ - Ako sam sada dobro shvatio pitanje, vi se referirate na veću 

udaljenost od škole veće od pet kilometara. Znači, sufinanciranje je tako da je zapravo ono 

100%, jer ovih 75% nadoknađuje Županija. Ako vas zadovoljava takav odgovor, onda je OK. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 
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Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o sklapanju 

ugovora o subvencioniranju učeničkih srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica 

za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se prijedlog Ugovora o subvencioniranju učeničkih srednjoškolskih relacijskih 

pokaznih markica za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2022. godine između Grada 

Samobora i trgovačkog društava SAMOBORČEK EU GRUPA d.o.o. iz Samobora, Dobriše 

Cesarića 26 i trgovačkog društva AUTOTURIST SAMOBOR d.o.o. Dobriše Cesarića 26 

Samobor, u tekstu kao što je dat u materijalima, a isti čini sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovlašćuje se gradonačelnica Grada Samobora za potpis Ugovora iz točke I. ovog 

zaključka. 

 

III. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 

o usklađivanju naziva ulica i trgova na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granice i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 MAJA GRAČANIN - Samo bih htjela skrenuti pažnju i dati vam informaciju da sam 

prilikom čitanja materijala uočila grešku u prilogu odluke. Intencija je Geodetske uprave ili 

Katastarske, kako se već zove, odnosno Državne geodetske uprave, da se sve ulice na području 

imaju jednake nazive, odnosno da se zovu punim imenom. U prilogu pod naselje Bregana 

omaškom je ostala Gupčeva ulica, pa sam s gradskim službama iskomunicirala da se to 

promijeni i da bude Ulica Matije Gupca. Obavijestili su me da su još negdje i oni uvidjeli grešku 

pa da će to promijeniti. Evo, čisto da imate informaciju da će prilog biti promijenjen ukoliko 

ima još nekih grešaka, a mi ćemo naravno donijeti odluku kao što jest. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Dakle, još treba to jedanput prekontrolirati da se vidi da nema slučajno 

još koji propust. 
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 MATIJA HRŽIĆ - Imali smo jučer sjednicu Odbora za statutarno - pravna pitanja, ista 

se tema potakla. Znači, ima još puno primjera, bio je Giznik, Ulica Giznik i bilo je još par tih 

primjera. Tako da to treba prekontrolirati sigurno. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Zahvaljujem Maji i gosp. Hržiću koji su rekli da su uvidjeli 

određene primjedbe. Naime, intencija je Državne geodetske uprave da do kraja ove godine, a 

sukladno preuzimanju tih naziva ulica preuzima ih Ministarstvo unutrašnjih poslova, da zaista 

sve ulice budu identificirane na onaj način kako to zahtjeva zakon. Tako da bih vas zamolio još 

jednom, da li putem mjesnog odbora ili iz kojih sredina dolazite, kada vidite nelogičnosti na 

ulici, recimo ili skraćeni naziv ulica (npr. Gajeva, a treba biti Ljudevita Gaja) da nam javite. 

Prema tome, sve takve stvari molio bih da nam se jave u Grad i da ih ispravimo, da 

preuzimanjem ovih podataka koji će se dogoditi krajem ove godine bude usklađeno sa 

zakonom. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o usklađivanju 

naziva ulica i trgova na području grada Samobora. 

  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo  

 

ODLUKU 

 

o usklađivanju naziva ulica i trgova na području grada Samobora, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD25.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju i imenovanju članova Gradskog povjerenstva Grada Samobora za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju i 

imenovanju članova Gradskog povjerenstva Grada Samobora za procjenu šteta od prirodnih 

nepogoda. 

  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju i imenovanju članova Gradskog povjerenstva Grada Samobora za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2022. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog plana djelovanja u 

području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2022. godini. 

  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo  

 

PLAN 

 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2022. godini, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Analiza stanja 

sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Analizu stanja sustava civilne 

zaštite na području grada Samobora za 2021. godinu. 

  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo  

 

ANALIZU 

 

stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Analize prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Prijedlog plana 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 2022. - 

2024. godine. 

 



39 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog plana razvoja sustava 

civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 2022. - 2024. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za") 

donijelo 

PLAN 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 2022. - 

2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

  Tekst Plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Prijedlog 

programa rada Savjeta mladih Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa rada 

Savjeta mladih Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Odobrava se Program rada Savjeta mladih za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Programa prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

AD30.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti Ustanovi SOS za sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji između Ustanove 

SOS i Samoborskog športskog saveza za 2022. godinu. 

Danas ste dobili i dopunu materijala s cjenikom na klupe. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti Ustanovi SOS za sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji između Ustanove 

SOS i Samoborskog športskog saveza za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 

"za" i 1 "suzdržan") donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

Daje se suglasnost Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti 

Samobor, Andrije Hebranga 26a, Samobor, za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji između 

Ustanove za upravljanje sportski objekti Sportski objekti Samobor, Andrije Hebranga 26a, i 

Samoborskog športskog saveza, Andrije Hebranga 26a, Samobor, u iznosu od 1.027.000,00 

kuna bez PDV-a, za razdoblje od 01.01. do 31.12.2022. godine, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

AD31.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za studeni 2021. godine.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za studeni 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe za studeni 2021. godinu 

utvrđenih u Proračunu Grada Samobora za 2021. godinu i projekciji za 2022. i 2023. godinu u 

tekstu kako što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD32.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset treću točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Da li ima pitanja? 

Jelo se hladi, tako je. Budući da je staro rješenje iz uprave, kakvo pečenje, takvo rješenje. 

Mi smo prvo imali rješenje, a sada bude pečenje, pa vas sve pozivam da se zajednički 

podružimo u Pivnici kod Matilde. 

    

MAJA GRAČANIN - Htjela bih se samo zahvaliti gradskim službama što su revno i 

predano radili i uspjeli nam isporučiti sav materijal u rokovima, iako vjerujem da im to nije bilo 

nimalo lako. Htjela bih i svima vama zaželjeti svako dobro u nadolazećoj nam godini. Evo, 

gosp. Miran se šlepa, kaže u ime Predsjedništva i u moje osobno ime. 

 

PETRA ŠKROBOT - Također bih zahvalila svim službama na suradnji, svim 

vijećnicima na konstruktivnim raspravama i prijedlozima. Evo, nadam se da ćemo na takav 

način nastaviti raditi i dalje u Gradskom vijeću za dobrobit našeg Samobora, hvala vam.  

Želim vam sve najbolje u Novoj godini, vama i vašim obiteljima, prije svega zdravalja, 

a onda ostalo ćemo sve nekako naći i osigurati. Sve najbolje vam želim. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem na čestitkama i lijepim željama i vidimo se u Pivnici. 

Zaključujem našu 7. sjednicu Gradskog vijeća do sljedeće koja će biti za jedno mjesec 

dana. 

 

S obzirom da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora 

zaključuje 7. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

 

 Dovršeno u 16.20 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK  

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  


